

FIFA Competition Schedule

Game: FIFA21

Mode: FIFA21 Kick off mode

Preliminary round (Online)

29th March 2021, 6:30pm - 10:00pm

- Total 32 players for one-day preliminary competition.
- Opponents of players will be decided by drawing lots on 26th March, 2021.
- 32 players will be divided into 8 teams. The 4 winners of the preliminary round will enter the final round on 30th March of 2021.
- Single elimination from top 32 to quarter final will be using the rule of Best of 1 (B01). Extra time of the first and second half will be played if drawn in designated competition time. Then the match goes to penalty until it has a winner.

Semi-final and Final round (Online with Livestreaming)

30th March 2021, 6:30pm - 10:00pm

- **Livestreaming: Third-place Match and Final at College Theatre, Wu Yee Sun College**
- The 4 winners of the preliminary round will enter the Semi-final and Final round on 30th March, 2021 and must join the competition at College Theatre, Wu Yee Sun College.
- The Final day will be single elimination with the rule of Best Of 3 (BO3). Extra time of the first and second half will be played if drawn in designated competition time. Then the match goes to penalty until it has a winner.

Remarks:

- All players must send the captured screen of the game play result to the organizer as soon as the game finished on the preliminary day, and wait for the arrangement from the organizer.
- Arrangement for absence
 - If the player has not turned up to the competition in time, the player will be counted as a 0-3 defeat without any make-up matches.
- If there is any problem (include but not limited to bugging, internet problem), in the situation that both players agree to, it is possible to have a re-match. If the opponent does not agree to re-match, then the match has to go on.
- In case of disconnection, unless both players and the organisers agree, the final result will be in accordance to the EA servers.
- All competition arrangements/ announcements will be communicated through Telegram. Therefore, all the players have to fill in the correct Telegram ID for convenience communication. If the player could not provide a valid Telegram ID, the application will not be accepted.
- If there is any dispute, the organiser will use the footage as final decision. Therefore we advise the players to record all the matches. If players could not provide valid footage, the organiser will reserve the final right for decision.
- The organiser will reserve the right for changing the dates and changing in details.
- If there is any dispute, the organiser will reserve the right for final decision.

比賽規則

比賽遊戲：FIFA21

比賽模式：FIFA21 Kick off mode

初賽 (網上比賽)

2021 年 3 月 29 日晚上 18:30 至 22:00

- 初賽日 32 名選手，共 1 個初賽日。選手會以抽籤形式隨機分配初賽日的對手
- 每個初賽日 32 位選手分成 8 組，以淘汰形式，初賽日 4 強將會進入決賽日！
- 32 強至 4 強以淘汰賽形式進行，以一場比賽決勝負。若法定比賽時間內打成平手，將進行上、下半場之加時賽。若加時後仍未能分出勝負，將進入互射十二碼階段，直至分出勝負為止。

決賽日 (網上比賽 + 直播)

2021 年 3 月 30 日 (星期二) 晚上 18:30 至 22:00

- **直播：季軍賽及決賽 @ 伍宜孫書院演藝廳**
- 初賽日 4 名勝出選手將會晉身四強及決賽。4 強選手雖於 2021 年 3 月 30 日親身抵達伍宜孫書院演藝廳進行比賽。
- 決賽日以淘汰賽形式進行，以三盤兩勝制比賽決勝負。每場若法定比賽時間內打成平手，將進行上、下半場之加時賽。若加時後仍未能分出勝負，將進入互射十二碼階段，直至分出勝負為止。

注意事項

- 初賽日的所有選手需將比賽結果畫面截圖傳送給大會工作人員, 並配合大會安排。
- 缺席方案
 - 如選手沒有按時出席比賽，該選手當場賽事將被判以 0-3 落敗，並不設任何補賽。
- 賽事期間如遇到任何問題（包括但不限於中 Bug，網絡連線速度慢），在對手同意的情況下，可以重新進行比賽。如對手不同意重新作賽，比賽則需要繼續進行。
- 如出現斷線情況，除非雙方協議重賽並得到主辦單位允許，否則賽果將會以 EA 伺服器為準。
- 所有有關賽事的安排/通知，都會以 Telegram 聯絡及公佈，請選手務必填寫正確的 Telegram ID，以方便工作人員聯絡。如選手未能提供有效 Telegram ID，是次報名將視為無效。
- 如比賽有任何爭議，主辦單位會以錄影影像作為最終決定的依據，建議選手自行錄影所有比賽，如爭議雙方均未能提供有效影像，主辦單位保留最終裁決權利
- 有關比賽日期、主辦單位保留隨時更改之權利而毋須另行通知。
- 如有任何爭議，主辦單位保留最終決定權。